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Vragen van het lid Elias (VVD) aan de
staatssecretaris van Economische
Zaken over de liberalisering van de
postmarkt. (Ingezonden 20 februari
2009)

1
Heeft u kennisgenomen van de brief
van FNV Bondgenoten, mede namens
CNV Publieke Zaak, AbvaKabo FNV,
BVPP en CNV Bedrijvenbond inzake
de liberalisering van de postmarkt?1

2
Deelt u de zorgen van de vakbonden
zoals verwoord in hun brief over het
vervallen van gemaakte
cao-beginselafspraken, indien de
liberalisering van de postmarkt niet
met spoed ter hand genomen wordt?

3
Onderschrijft u dat deze brief als een
verzoek van vakbondszijde gelezen
moet worden om tot snelle
besluitvorming inzake het vrijgeven
van de Postmarkt te geraken?

1 Brief van FNV Bondgenoten, mede namens
CNV Publieke Zaak, AbvaKabo FNV, BVPP en
CNV Bedrijvenbond, d.d. 19 februari 2009.

Antwoord

Antwoord van staatssecretaris
Heemskerk (Economische Zaken)
(ontvangen 27 februari 2009)

1
Ja.

2
Ik begrijp de zorgen van de
vakbonden want zonder volledige
opening van de postmarkt kunnen
Sandd en Selektmail geen financiële
ruimte creëren om toe te groeien
naar de in de cao opgenomen
arbeidsvoorwaarden.
Ik verwijs voor nadere informatie en
de integrale afweging van het kabinet
naar de brief die ik, mede namens de
minister van Sociale Zaken en
Werkgelegenheid, op 20 februari jl.
aan de Tweede Kamer heb gezonden.

3
Ja. In de Ministerraad van 20 februari
jl. heeft het kabinet besloten, nu aan
de gestelde voorwaarden is voldaan,
dat de postmarkt kan worden
geopend per 1 april 2009. Eerste
voorwaarde voor opening van de
postmarkt op korte termijn is
uiteraard aanvaarding van het
wetsvoorstel door de Eerste Kamer.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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